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正月十五元宵到，开心快乐一通宵。吃碗汤圆健康保，祝福声声都收到。赏轮明月兴致高，高谈阔论人欢笑。观灯猜谜更热闹，扶老携幼人如潮。愿你元宵喜乐玩，幸福好运围你绕！本篇文章是为您整理的《虎年元宵节英语祝福语句》，供大家阅读。 >1.虎年元宵节英...
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>1.虎年元宵节英语祝福语句
1、It seems that Lantern Festival is here once again, and it is time again to bring in happiness. We wish the merriest of Lantern Festival to you and your loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the days ahead!
元宵节转眼又到，快乐也到!我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在接下来的日子里事业兴旺，幸福美满!
2、Wishing you a merry song in your heart at Lantern Festival and blessings all year long!
元宵节之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
3、Wishing you peace, joy and happiness and everything all the best through Lantern !
在元宵节来临之际，祝你平安，快乐，幸福。万事圆!
4、Warm greetings and best wishes for Lantern Festival!
致以热烈的祝贺和良好的祝福，元宵节快乐!
5、Thinking of you and wish you a Happy Lantern Festival.
快乐的元宵之际，谨致我的想念与祝福。
6、May Lantern Festival be filled with happiness for you.
愿你元宵节幸福无尽。
7、Fang Yu could be a beacon multicolored lights, moving drag you happy heart Lake ripples; knock一声acoustic festival Wanzhong, let me love in your heart Jidong! Dynamism happy!
放游一盏盏五彩荷灯，曳动你心湖快乐的涟漪;敲一声声佳节的晚钟，让我的爱在你的心里悸动!元宵快乐!
8、the full moon, Guanding, I am waiting for you! Lanterns on, I think you! Full moon, glutinous rice balls, geopolitical dream round!
赏月，观灯，我等你!花灯，月下，我想你!月圆，汤圆，缘梦圆!
9、and a beautiful moon, and a Chinese Lantern Festival, a period of happiness and time once again sincere congratulations, I wish you: Troupe round! Sweet sweet honey! the smooth!
又一轮美丽月亮，又一个元宵佳节，又一段幸福时光，又一次真诚祝福，祝你：团团圆圆!甜甜蜜蜜!顺顺利利!
10、Miannen appearance of a round white, sentimental heart Tianrumi implicitly, Body Skin Liang Rui Hongyan GREen, the gentle-Sweetest I 1,559, light night kiss you eat you.
额圆面嫩外表白皙，多情含蓄心甜如蜜，肤靓美体蕊红艳绿，温柔甘饴令我痴迷，十五灯夜吻你吃你。
>2.虎年元宵节英语祝福语句
1、祝您全家团团圆圆，元宵节快乐！
Wish you and your family a happy reunion and Lantern Festival!
2、祝元宵节快乐，幸福安康！
Happy Lantern Festival, happy and healthy!
3、元宵佳节祝你身体健康，合家团圆！
Wishing you good health and family reunion on Lantern Festival!
4、元宵节到了，祝你团团圆圆，圆圆满满！
Lantern Festival is coming. I wish you a happy reunion and a complete success.
5、元宵夜，祝福发指间，祝节日快乐，幸福无极限！
Lantern Festival Night, bless your hair, wish you a happy festival, happiness is limitless!
6、团团圆圆每一年，平平安安每一天！元宵节快乐。
Reunion every year, peace and security every day! Happy Lantern Festival.
7、祝你元宵乐开怀，幸福生活每一春！
Wish you a happy Lantern Festival and a happy life every spring!
8、愿你吃了乐开颜，生活圆满，事业顺利！
Wish you a happy life and a successful career!
9、元宵节到了，真心祝你佳节快乐，每天乐呵呵！
Lantern Festival is coming. I sincerely wish you a happy holiday and happy every day!
10、祝元宵心情圆圆美美，人生圆圆满满！
I wish the Lantern Festival a perfect mood and a perfect life.
>3.虎年元宵节英语祝福语句
1、月儿圆圆似你脸，汤圆圆圆似你眼;亲一亲、品一品，一生一世只爱你!
The moon is round like your face, and the round soup is like your eyes.
2、圆圆的汤圆，此刻的团圆，温馨洋溢年，快活似神仙。
The round glutinous rice dumplings, the reunion at this moment, the warmth of the year, happy as immortal.
3、元宵夜连连，万户雪花开。欢歌笑语，千家把酒赏花灯。
The night of the Lantern Festival is continuous. Laughing and singing, thousands of wine appreciating lanterns.
4、元宵节，祝你灾消、难消、烦恼消，人圆、梦圆、事事圆!
On the Lantern Festival, I wish you disaster, dissipation and worry.
5、亲爱的朋友，元宵节来临，愿你有个幸福快乐的心情!
Dear friend, the Lantern Festival is coming. May you have a happy and joyful mood!
6、喜乐欢笑元宵夜，掀窗远眺景璀璨。愿你连年赚大钱，元宵佳节喜乐玩!
Laugh and laugh at the Lantern Festival night. May you make a lot of money every year and enjoy the Lantern Festival!
7、又是一年好时光，祝福满满情意深，祝元宵节快乐，开心幸福每一天!
It\'s another good year. I wish you all the best. I wish you a happy Lantern Festival and happy every day!
8、元宵甜甜甜带来你的甜蜜，元宵圆圆圆出万事顺心，祝元宵节快乐!
Yuanxiao sweet and sweet bring you sweetness, the Lantern Festival is round and round, everything goes smoothly. Wish happy Lantern Festival!
9、月无日日圆，人无年年到。元宵佳节，伴着圆圆的月儿，万家的花灯放，祝您全家幸福。
There is no Japanese yen in the month, but no one comes to it every year. The Lantern Festival, accompanied by the round moon, the lantern of all the family, wish your whole family happiness.
10、虽不能时时相聚，却会在特别的日子祝福您：平安快乐!幸福健康!
Although we can not always meet, we will bless you on a special day: happy and safe! Happy and healthy!
>4.虎年元宵节英语祝福语句
1、元宵节之际，祝你心中有首快乐的歌！
The Lantern Festival， wishing you a song in your heart！
2、快乐的元宵之际，谨致我的想念与祝福。
Happy Lantern Festival， I would like to miss and blessing。
3、汤圆福圆，人亦圆圆，财亦圆圆哦。元宵节快乐！
Tangyuan f round， people also yuan yuan， yuan yuan also oh。 Happy Lantern Festival！
4、元宵节之际，祝你心中有首快乐的歌，元宵快乐！
The Lantern Festival， wishing you a song in your heart， happy New Year！
5、带着盈盈相思，带着温馨祈愿，祝福你元宵节快乐。
With ying ying acacia， with warm wish， wish you a happy Lantern Festival。
6、十五元宵节，举杯邀明月；倾心祝福您，吉祥又安泰！
15 the Lantern Festival， a drink moon； Fall in love wish you good fortune， antai again！
7、在元宵节来临之际，祝你平安，快乐，幸福。万事圆！
In the Lantern Festival approaching， I wish you peace， joy and happiness。 Everything is round！
8、元宵到，祝愿你：春风春雨春常在，好花好月好年景！
Yuanxiao， wishes you： often in spring， the spring breeze spring rain well spend on good times！
9、元宵夜连连，万户雪花开。欢歌笑语，千家把酒赏花灯。
Yuan snack， wanhu snowflakes。 Sang， thousands of wine lanterns。
10、元宵佳节，天晴月圆。祝你手好运好心情好，月圆梦圆事事圆。
The Lantern Festival， the weather is fine month circle。 I wish you good luck good mood， the month circle everything circle。
>5.虎年元宵节英语祝福语句
1、It seems that Lantern Festival is here once again, and it is time again to bring in happiness We wish the merriest of Lantern Festival to you and your loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the days ahead! 元宵节转眼又到，快乐也到!我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在接下来的日子里事业兴旺，幸福美满!
2、the Lantern Festival bless you, gave you to be a Lantern Festival! Gugu, sweet, and for your feelings Niannian!
元宵佳节祝福你，做个元宵送给你!滑滑的，甜甜的，对你的\'感情粘粘的!
3、the full moon, Guanding, I am waiting for you! Lanterns on, I think you! Full moon, glutinous rice balls, geopolitical dream round!
赏月，观灯，我等你!花灯，月下，我想你!月圆，汤圆，缘梦圆!
4、flowers, and people gathered round Qi. Valentines, the festive season with the Wing Lok, lover, I love you.
花好，人圆齐相聚。情人，佳节永同乐，恋人我爱您。
5、and a beautiful moon, and a Chinese Lantern Festival, a period of happiness and time once again sincere congratulations, I wish you: Troupe round! Sweet sweet honey! the smooth!
又一轮美丽月亮，又一个元宵佳节，又一段幸福时光，又一次真诚祝福，祝你：团团圆圆!甜甜蜜蜜!顺顺利利!
6、Miannen appearance of a round white, sentimental heart Tianrumi implicitly, Body Skin Liang Rui Hongyan GREen, the gentle-Sweetest I 1,559, 15 light night kiss you eat you.
额圆面嫩外表白皙，多情含蓄心甜如蜜，肤靓美体蕊红艳绿，温柔甘饴令我痴迷，十五灯夜吻你吃你。
7、 in this day of the season such as lights, we were the same evening, tonight I want you to become the most happy people infants.
在这灯如昼的时节，我们一起相约黄昏后，今晚我要让你成为最幸福的人儿。
8、at this moment, I have the deepest yearning to cloud Qiaoqu full blessing embellishment you sweet dreams, you would like to have a happy Feast.
这一刻，有我最深的思念，让云捎去满心的祝福，点缀你甜蜜的梦，愿你拥有一个幸福快乐的元宵节。
9、acoustic percussion rounds of boiling一声scenes pyrotechnics and a beacon lantern on February fishes Lu:lu: breeze Chuojin you Xinwo, strings hoping to wish you: Happy Lantern Festival!
一声声锣鼓一阵阵沸腾一幕幕烟火一盏盏彩灯和着二月丝丝缕缕的微风踱进你心窝，串串企盼祝愿你：元宵快乐!
10、Fang Yu could be a beacon multicolored lights, moving drag you happy heart Lakeripples; knock一声acoustic festival Wanzhong, let me love in your heart Jidong! Dynamism happy!
放游一盏盏五彩荷灯，曳动你心湖快乐的涟漪;敲一声声佳节的晚钟，让我的爱在你的心里悸动!元宵快乐!
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